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ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 7. REDNE SEJE OS (22.10.2015) 
 
 
1. ŠTEFKA SKLEDAR 
Izvajanje del javnih delavcev 

Predlagam, da občinska uprava predsednikom Vaških odborov pošlje dopis v katerem se jih pozove, 
da pripravijo (mesečno ali polletno) predlog potrebnih del, ki bi jih izvajala javna delavca po vasi. 
Obrazložitev: večkrat sem že prejela določene kritike, da se javna delavca preveč zadržujeta v samih 
Makolah in se jih ne pošlje na teren po vaseh. 

 
Odgovor: 
Občinska uprava bo upoštevala predlog in v prihodnjih dneh na predsednike vaških odborov naslovila dopis.  
Trenutno poteka organizacija dela javnih delavcev na sledeč način: 
- največ pozornosti se namenja čiščenju muld in jaškov na desnem bregu reke Dravinje (Rove, Sv. Ana, 
Brveno, Jelovec), 
- enkrat mesečno oz. po potrebi se izvaja čiščenje košev na avtobusnih postajah po celotni občini, 
- košnja trave okrog Lenarta, Marofa, kulturnih spomenikov, 
- popravilo/renoviranje stanovanja na Remontu, 
- sečnja oz. obsekovanje nizke zarasti ob cesti, 
- striženje meje na pokopališču in podobno 
 
Občinska uprava po prejemu pobude bodisi s strani predsednika ali občana, ter po ugotovitvi upravičenosti 
pobude, naroči javnima delavca, da opravita delo. Javnima delavcema je bilo ob nastopu dela jasno 
povedano, da morata določena dela na tereni opaziti tudi sama in jih v okviru svojih zmožnosti tudi opraviti.  
 
 
2. ŠTEFKA SKLEDAR 
Obcestno ogledalo 

Potrebno postaviti obcestno ogledalo na križišču v Štatenbergu pri stanovanjski hiši Avguštinovih, 
Štatenberg 73. Križišče zelo nepregledno in nevarno. Prav tu je tudi postavljena tabla za postajališče 
za otroke. 

 
Odgovor: 
Predlog za postavitev bo posredovan Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine Makole. 
 
 
 
3. ŠTEFKA SKLEDAR 
Utor na lokalni cesti  

Popraviti utor na lokalni cesti Pečke – Štatenberg pri Arbaiterjevih – Pečke 49. Na tem delu se je 
rezal asfalt za vodovod. Po posegu cesta ni bila ustrezno sanirana. 

 
Odgovor: 
Sanacija je bila izvedena. 
 
 
4. MARJAN DOVAR 
Mrliška vežica 

Predlagam da se prične z izgradnjo nove mrliške vežice v letu 2016, oz. ji damo vsaj veliko prednost  
do tedaj, ko bo Finančna perspektiva 2014-2020 za učinkovito črpanje evropskih sredstev bolj 
naklonjena občinam in občinski infrastrukturi, kot je sedaj. 

 
Odgovor: 
V predlogu proračuna smo za leto 2016 predvideli sredstva za dokumentacijo za mrliško vežico. Glede 
Finančne perspektive 2014-2020 pa moramo reči, da do konca perspektive  ni za pričakovati sprememb, ki 
bi bile naklonjene občinskim projektom na področju infrastrukture. 
 
 
 



 
 

900-7-2015-6- k točki 9 - odgovori na vprašanja občinskih svetnikov 7 seje.doc Stran 3/3  

5. MARJAN DOVAR 
Parkirišče med zavarovalnico in zdravstvenim domom 

Glede na to, da je bilo že kr nekaj pobud za ureditev parkirnih mest v Makolah, predlagam da se v 
najkrajšem času uredi parkirišče med zavarovalnico in zdravstvenim domom tako, da bo lahko 
promet potekal nemoteno v obe smeri, kljub malo večjim parkiranim avtomobilom. 

 
Glede na dejstvo, da je dobra 1/3 parkirišča v fizični lasti je najprej potrebno urediti lastništvo oz najem 
zemljišča za potrebe ureditve parkirišča. Zaradi preozke širine je potrebno prestaviti škarpo oz. podporni zid. 
Ker je le tega višina višja od 0,5 m je potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje za nezahteven objekt. Z samo 
investicijo ne bi bilo pridobljeno nobeno novo parkirno mesto, ampak bi le olajšali parkiranje na obstoječih. 
Menimo, da je potrebno prednostno iti v investicijo, ki bo pomenilo dodatna parkirišča. 
 
 
 
6. MARJAN DOVAR 
Sofinanciranje malih čistilnih naprav 

Ponovno dajem pobudo iz prešnje seje:«Predlagam da se spremeni drugi stavek drugega odstavka 
pri javnem razpisu za sofinanciranje nakupa malih čistilnih naprav na območju občine Makole, kateri 
se glasi: Maksimalna višina subvencije znaša 50% sredstev od vrednosti investicije, brez DDV. In se 
spremeni v: Maksimalna višina subvencije znaša 80% do vseh upravičenih stroškov za postavitev 
male komunalne čistilne naprave s kanalizacijo.«   -   S to spremembo pravilnika ne bi dodatno 
obremenjevali občinski proračun, temveč bi manj zahtevnim investitorjem znatno znižali stroške 
investicije ob obstoječi donaciji občine 1000€ za nakup in vgradnjo MČN. 

 
Odgovor: 
Menimo, da bi takšna sprememba lahko povzročila nabavo manj kvalitetnih čistilnih naprav, kar bi na dolgi 
rok negativno vplivalo na stanje okolja na našem območju.   
 
 
7. FRANCI SKLEDAR 
Odbojna ograja 

Franci Skledar je glede odgovora o  odbojnih ograjah dejal, da je kot nižje bilo mišljeno, da bi bila 
ograja postavljena bolj stran in postavitev prilagojena terenu. 

 
Ker je osnovni namen odbojne ograje preprečevanje nenadzorovane vožnje vozila v nevarna področja izven 
ceste in preprečitev zdrsa vozila v globino-prepad, morajo le te biti nameščene tako, da zdržijo določene sile, 
ki se pojavijo ob trku vanjo. Nemalokrat se odbojne ograje postavljajo na delih cest kjer je takoj za bankino 
prepad in postavitev odbojne ograje izven prometnega profila ni mogoča. Takšne postavitve so zgolj izjeme 
in se jih pri normalnih stanjih ne poslužujemo.  
 


